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PROTOKÓŁ NR 6/24
POSIEDZENIA KOMISJI SKARG WNISKÓW i PETYCJI RADY GMINY NAREW

Posiedzenie  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  odbyło się  24 września  2024 roku w
Urzędzie Gminy Narew. Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 14.00. 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił proponowany porządek
obrad, do którego nikt z radnych uwag nie zgłosił.
Komisja  Skarg,  Wniosków i  Petycji  przyjęła  porządek obrad jednogłośnie  (3  głosami
„za”)
w następującym brzmieniu:

1. Rozpatrzenie petycji wniesionej w dniu 10.09.2024 r.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Do pkt 1
Komisja  zapoznała  się  z  petycją  wniesioną  przez  wnoszącego  K.P.  (dane
zanonimizowane)  kierowaną  do  Przewodniczącej  Rady  Gminy  Narew  w  sprawie
przyjęcia uchwały kierunkowej zobowiązującej  samorządowa władzę wykonawczą do
użycia  wszelkich  prawnych  metod,  aby  nie  dopuścić  do  utworzenia  na  jej  terenie
jakichkolwiek ośrodków dla imigrantów nielegalnie  przekraczających granicę  (w tym
granice  całe  Unii  Europejskiej),  a  następnie  wnioskujących  o  azyl,  a  szczególności
poprzez brak partycypacji ze strony samorządu w ewentualnych programach rządowych
bądź innych instytucji, w tym tych finansowanych ze środków unijnych – a mających na
celu  budowę  na  obszarze  jednostki  samorządowej  bazy  lokalowej  dla  imigrantów;
nieudostępnianie  zasobów  rzeczowych  bądź  kadrowych  samorządu  na  wyżej
wymieniony  cel;  formułowanie  protestów,  petycji  i  innych  form  wyrażania  woli  w
przypadki powzięcia informacji o planach budowy ośrodka dla imigrantów na obszarze
jednostki samorządowej. 
Petycja  spełnia  wszystkie  wymogi  formalne,  wobec  czego  Przewodnicząca  Rady
przekazała ją do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
Komisja  po  dokonaniu  oceny  petycji  uznała,  że  powinna  ona  zostać  uznana  za
bezzasadną z uwagi  na to,  że Rada Gminy nie  posiada kompetencji  do podjęcia tego
rodzaju uchwały. Rada Gminy w przypadku tego rodzaju inicjatyw będzie podejmować
wszelkie możliwe działania, aby w sposób należyty zabezpieczyć interes mieszkańców
gminy. Brak jest natomiast podstaw do podjęcia uchwały, o której mowa w petycji. W
chwili  obecnej  organy  administracji  centralnej  nie  ustanowiły  żadnych  przepisów
prawnych  określających  podjęcie  kierunkowych  działań  przez  organy  władzy
samorządowej.  W  tej  sytuacji  opracowywanie  oddolne  jakichkolwiek  zasad  czy
kierunków działania  w przypadku zaistnienia  przedmiotu określonego w petycji  jest
przedwczesne.

Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Komisji  przewodniczący  komisji  zamknął
obrady.
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